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Uvazeni,

PRILOQ;

U prilogu dostavljam odgovor na poslanicko pitanje poslanika Slavena Radunovida koje je
postavio ministru imutrasnjih poslova za Osmu - posebnu sjednicu Drugog redovnog
(jesenjeg) zasijedanjaSkupstine Cme Gore, sazvanu za 20. decembar 2017.godine.

Poslanik Slaven Radunovicje trazio da se odgovor dostavi i u pisanoj foraii.

S postovanjem,

MINISTAR

evludin Nuhodzic

CRNA GORA

Bul.Sv.Fetra Cedajskog 22,81000 Podgorica
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CRNA GORA

MINISTARSTVO UNUTRASNJIH POSLOVA

Poslanik Slaven Radunovic, za sjednicu Skupstine Crne Gore od
20. decembra 2017. godine, postavio je ministru unutrasnjih
poslova Mevltidinu Nuhodzicu sljedece poslanicko pitanje:

„Da li ste Vi, ili mozda neko drugi iz Vlade, odobrili upis na
Policijsku akademiju dvanaestorici ljudi koji nisu prosli propisane
testove, aposebno psihotest?"

Obrazlozenje

Pitanje cu obraloziti na samoj sjednici.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.

Ministarstvo unutrasnjih poslova saglasno cL 190 1191 Poslovnika
Skupstine Crne Gore, na postavljeno poslanicko pitanje daje
sljedeci

ODGOVOR

Postovani poslanice Radunovicu,

Policijska akademija iz Danilovgrada obratila se Ministarstvu
unutrasnjih poslova dopisom u kojem je zatrazeno misljenje u vezi sa
prijemom kandidata koji su polozili testove, odnosno zadovoljili
trazene kriterijume za upis u jedanaestu generaciju Obrazovnog
programa za zanimanje policajac/ka, a kojih je, shodno rezultatima,
64, sto je vise u odnosu na konkursom predvidenih 40 polaznika.
Sagledavajuci cinjenice navedene u dopisu Policijske akademije,
Uprava policije je dala pozitivno misljenje na upis svih kandidata koji



su zadovoljili kriterijume za upis, buduci da postoji realna potreba za
kadrovskim popunjavanjem.

Narocito u centrima bezbjednosti Podgorica, Herceg Novi, Bar i
Regionalnom centru granicne policije „Jug", a sto je u skladu 1 sa
iskazanim opredeljenjem o unapredenju i razvoju Uprave policije.

Samim tim i realnoj potrebi za podmladivanjem policijskog kadra
zbog starosne strukture policijskog kadra, a prevazilazenje tih i ostalih
problema definisano je Strategyom razvoja Uprave policije za period
2016-2020.

Naime, Ministarstvo imutrasnjih poslova, u konkretnom slucaju, a u
skladu sa svojim nadleznostima, uz prethodno pribavljeno misljenje
od Uprave policije, dalo je pozitivan stav za upis samo onih
kandidata koji su zadovoljili kriterijume za polazanike Policijske
akademije.

Dakle, upisna politika na Policijskoj akademiji, kao ni nadzoma uloga
njenog rada, nije nadleznost Ministarstva xmutrasnjih poslova.
Vjerujem da u buducnosti Policijsku akademiju sistemski treba
drugacije postaviti i mislim da ona treba da nade svoje mjesto u okviru
Ministasrtva unutrasnjih poslova sto je i uporedna praksa i vjerujem
da ce doprinijeti i kvalitetnijem radu Policijske akademije i
uskladivanju potreba policije i obrazovanja tj. upisne politike na
Policijskoj akademiji.

Cma Gora je multietnicka drzava, taj njen kvalitet treba da ima iskaz
u svim oblastima i u kadrovskoj politici i u sluzbenickim poslovima.
Naravno, uz postovanje kriterijuma i ne na ustrb kvaliteta.


